



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»
РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.roq.org.au/ROQ/Vladimir_Icon.html

Настоятель Иерей Александр Бородин
Священник Иерей Иоанн Уир

Моб: 0447289381
Моб: 0438 007 837

amborodin@gmail.com
rev.john.weir@rocor.org.au

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА АПРЕЛЬ 2019

6	Субб	Всенощное Бдение	6:00 веч
7	Воск	4-я Неделя Великого поста, Преп. Иоанна Лествичника. БЛАГОВЕЩЕНИЕ ПРЕСВЯТОЙ БОГОРОДИЦЫ. Божественная Литургия св. Василия Великого. Таинство Общего Соборования – в Благовещенском приходе 162 Park Rd W'gabba (Разрешается собороваться только один раз Великим Постом.)	8:00 утр 6:00 веч
9	Втор	Таинство Общего Соборования – в св. Николаевском Соборе (Разрешается собороваться только один раз Великим Постом.)	6:00 веч
12	Пят	Акафист пресвятой Богородице (на Похвала Пресвятой Богородицы)	6:00 веч
13	Субб	→ Генеральная Уборка Храма ← Бдение	7:00 утр 6:00 веч
14	Воск	5-я Неделя Великого поста, Преп. Марии Египетской. Божественная Литургия.	8:00 утр
15	Пон	Таинство Общего Соборования – в нашем храме (Разрешается собороваться только один раз Великим Постом.)	6:00 веч
19	Пят	Утреня	6:00 веч
20	Субб	Лазарева Суббота. Воскрешение праведного Лазаря. Божественная Литургия. Общая исповедь. Всенощное Бдение с литией и освящение пальм и вербы.	8:00 утр 4:30 веч 6:00 веч
21	Воск	ВХОД ГОСПОДЕНЬ ВО ИЕРУСАЛИМ. Вербное воскресенье. Божественная Литургия Св. Иоанна Златоустого. (Разрешается вкушение рыбы)	8:00 утр
22	Пон	Великий Понедельник. Утреня	6:00 веч
23	Втор	Великий Вторник. Утреня	6:00 веч
24	Сред	Великая Среда. Утреня	6:00 веч
25	Чет	Великий Четверток. Воспоминание Тайной Вечери. Вечерня с Божественной Литургией св. Василия Великого. Утреня со чтением 12 Евангелии св. Страстей Господа Нашего.	8:00 утр 6:00 веч
26	Пят	Великий Пяток. Воспоминание Святых спасительных Страстей Господа нашего Иисуса Христа. Воздерживаемся от пищи (хоть до заката солнца). Царские часы Вечерня и вынос Плащаницы Христовой. "Общая" исповедь перед Плащаницей. Утреня перед Плащаницей. Погребальный крестный ход.	8:00 утр 2:00 дня 6:00 веч
27	Субб	ВЕЛИКАЯ СУББОТА. Вечерня с Божественной Литургией св. Василия Великого Освящение куличей (предпасхальным чином) Освящение куличей (предпасхальным чином) Полуношница с внесением в алтарь св. Плащаницы.	8:00 утр 7:00 веч 11:00 веч 11:30 веч
28	Воск	ПАСХА. СВЕТОЕ ВОСКРЕСЕНИЕ ГОСПОДА БОГА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. Крестный ход. Пасхальная утреня. Божественная Литургия св. Иоанна Златоустого. Освящение куличей (пасхальным чином) совершается после литургии. Пасхальная вечерня в Св Николаевском Соборе.	12:00 ноч 6:00 веч



Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God Russian Orthodox Church Outside of Russia

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.roq.org.au/ROQ/Vladimir_Icon.html

Rector: Fr Alexander Borodin Mob: 0447 289 381 amborodin@gmail.com
 Priest: Fr John Weir Mob: 0438 007 837 rev.john.weir@rocor.org.au

SCHEDULE OF SERVICES FOR APRIL 2019

6	Sat	All Night Vigil	6 pm
7	Sun	4th Sunday of Great Lent, St John Climacus. ANNUNCIATION OF THE MOTHER OF GOD. Divine Liturgy of St Basil the Great. The Rite of General Unction – at Annunciation Parish 162 Park Rd W'gabba (<i>it is permitted to receive Holy Unction only once during Great Lent</i>)	8 am 6 pm
9	Tue	The Rite of General Unction – at St Nicholas Cathedral (<i>it is permitted to receive Holy Unction only once during Great Lent</i>)	6 pm
12	Fri	Akathist to the Mother of God (for the Laudation of the Mother of God)	6 pm
13	Sat	→ General Parish Cleanup and Working Bee ← Vigil.	7 am 6 pm
14	Sun	5th Sunday of Great Lent, Venerable Mary of Egypt. Divine Liturgy of St Basil the Great.	8 am
15	Mon	The Rite of General Unction – at our parish (<i>it is permitted to receive Holy Unction only once during Great Lent</i>)	6 pm
19	Fri	Matins.	6 pm
20	Sat	Lazarus Saturday. The Raising of Lazarus from the Dead. Divine Liturgy. General Confession. All night vigil with the blessing of the loaves, palms and verba.	8 am 4:30 pm 6 pm
21	Sun	THE ENTRY OF OUR LORD INTO JERUSALEM. Palm Sunday. Divine Liturgy of St John Chrysostom. (<i>Consumption of fish is permitted</i>)	8 am
22	Mon	Holy Monday. Matins.	6 pm
23	Tue	Holy Tuesday. Matins.	6 pm
24	Wed	Holy Wednesday. Matins.	6 pm
25	Thu	Holy Thursday. Commemoration of the Mystical Supper. Vespers Divine Liturgy of St Basil the Great. Matins with the reading of the 12 Passion Gospels of Our Lord.	8 am 6 pm
26	Fri	Great and Holy Friday. Commemoration of the Holy Salvific Passion of Our Lord and God Jesus Christ. We refrain from eating (at least until sunset). Royal Hours. Vespers with the Bringing out of the Burial Shroud of Christ. "General" confession. Matins of Lamentation before the Burial Shroud and funeral procession.	8 am 2 pm 6 pm
27	Sat	GREAT AND HOLY SATURDAY. Vespers Divine Liturgy of St Basil the Great. Blessing of Kulich and Other Foods (non-Paschal blessing). Blessing of Kulich and Other Foods (non-Paschal blessing). Midnight office and taking away of the Burial Shroud of Christ.	8 am 7 pm 11 pm 11:30 pm
28	Sun	PASCHA. THE BRIGHT RESURRECTION OF OUR LORD GOD AND SAVIOUR JESUS CHRIST. Procession. Paschal Matins. Divine Liturgy of St John Chrysostom. Paschal Blessing of Kulich and Other Foods will take place after the Liturgy. Paschal Agape Vespers at St Nicholas Cathedral.	12:00 am 6:00 pm